

Summary Notes of the 4th ARB Meeting 2017-2018
Date: 26 February 2018
2017-2018 年度第 4 次建築師註冊管理局會議簡要
日期: 2018 年 2 月 26 日

1) Nomination to Government Boards and Committees 2018-2019

2018-2019 年度政府委員會任命

The Buildings Departments appointed the following Authorized Persons' Registered Committee (APRC), Structural Engineers Registration Committee (SERC), Geotechnical Engineers Registration Committee (GERC) and Inspectors Registration Committee (IRC) with the 2-year tenure starting 1 January 2018 – 31 December 2019:

屋宇署委任下述人士自 2018 年 1 月 1 日至 2019 年 12 月 31 日出任認可人士註冊事務委員會、結構工程師註冊事務委員會、岩土工程師註冊事務委員會和檢驗人員註冊事務委員會委員:

1.1 **APRC**

認可人士註冊事務委員會

Re-appointment (3)

再次委任 (3)

1. HSIUNG Yee Ming Donna
熊依明
2. LAM Yat Fai Kenny
林鎰輝
3. LO Yick Wing
盧益榮

Appointment (7)

委任 (7)

4. CHEUNG Kong Yeung
張廣揚
5. CHUI Pak Chung Patrick
徐柏松
6. FONG Suet Yuen Carolin
方雪原
7. LAM Wai Ho
林偉豪
8. IP Kar Wai Kelvin
葉嘉偉
9. LEE Cheuk Wah
李焯華
10. LEE SO Kwan Doris
李素筠

1.2 **SERC**

結構工程師註冊事務委員會

Re-appointment (2)

再次委任 (2)

1. CHO Wing Cheong Peter
曹永昌
2. POON Kai Kit Joe
潘啟傑

1.3 **GERC**

岩土工程師註冊事務委員會

Re-appointment (1)

再次委任 (1)

1. POON Kai Kit Joe

潘啟傑

Appointment (1)

委任 (1)

2. LAM Wai Ho
林偉豪

1.4 IRC

檢驗人員註冊事務委員會

Re-appointment (2)

再次委任 (2)

1. LEE Siu Cheung
李兆祥
2. PAU Wah Lung Warren
鮑華龍

Appointment (1)

委任 (1)

3. SO Ping Hung
蘇炳洪

2) Education & Accreditation Committee

教育及評審資格委員會

2.1 HKIA-ARB Professional Assessment (PA) Committee

2.1 香港建築師學會-建築師註冊管理局專業測評委員會

2.1.1 PA 2017- 4th Quarter – Papers 1,2,6, 7 & 8

2.1.1 2017 專業測評-第四季度-試卷 1、2、6、7 和 8

The PA 2017 -4th Quarter was held from 20-23 November 2017 and the results were announced on 12 February 2018. Passing rates of each paper was as follows:

2017 年第四季度專業測評於 2017 年 11 月 20 日至 23 日舉行，並於 2018 年 2 月 12 日公佈測評結果。各試卷的合格率如下：

Paper 1 – Statutory Controls in Building Works: 30.90%

試卷 1-建築工程法規：30.90%

Paper 2 - Building Contracts, Professional Practice, Professional Conducts, Conditions of Agreement & Scale of Charges: 23.75%

試卷 2-建築合約、專業事務、專業操守、協議條款和收費：23.75%

Paper 6 – Site Design: 63.68%

試卷 6-場地設計：63.68%

Paper 7 – Building Design: 58.14%

試卷 7-建築設計：58.14%

Paper 8 – Case Study: 80.95%

試卷 8-個案研究：80.95%

3) APEC Architects Central Council Monitoring Committee Meeting 2018 (Zhengzhou, 18 September 2018)

亞太經濟合作組織建築師中央理事會會議 (2018 年 9 月 18 日，鄭州)

APEC Architects Eighth Central Council meeting was scheduled for 18 September 2018 in Zhengzhou, Henan Province, China.

亞太經濟合作組織建築師第八屆中央理事會會議定於 2018 年 9 月 18 日在中國河南省鄭州舉行。

註：此乃中文譯本只供參考，一切內容以英文版為主。